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Baofu Li 

Beijing, Shanghai 

+86 10 8525 5556 

baofu.li@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Dispute resolution 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Li Baofu is an expert in handling civil and commercial litigation matters.  In his practice, Mr. 

Li focuses on issues related to property law, contract law, guaranty law, company law, civil procedure 

law and various hot topics in civil and commercial trials, and is knowledgeable of a variety of civil 

and commercial contract dispute resolution methods. 

Mr. Li previously worked for more than 30 years at a provincial high people's court and intermediate 

people's courts.  Before joining Han Kun, Mr. Li served as general counsel for a well-known Fortune 

Global 500 energy group company. 

Mr. Li is currently a member of the legal advisory board of the supervision and judicial committee of 

a provincial people's congress. 

EDUCATION 
Peking University (LL.M.) (1999); Southwest University of Political Science and Law (LL.B.) (1986). 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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李保甫 

北京、上海 

+86 10 8525 5556 

baofu.li@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 争议解决 

工作经历 

李保甫律师的执业领域为民商事诉讼，专注于物权法、合同法、担保法、公司法、破产法、

民诉法及民商事审判中的各类热点问题，熟悉与民商事合同相关的各种纠纷的处理。 

李律师曾在某省高级人民法院、某市中级人民法院工作三十多年，在加入汉坤之前，曾担任

某能源化工集团（世界 500 强）总法律顾问，参与企业的重大决策、风险防范并指导日常法

律工作。 

李律师现任某省第十三届人民代表大会监察和司法委员会法律咨询委员会委员。 

教育背景 

北京大学（法学硕士）（1999）；西南政法大学（法学学士）（1986）。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


